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OBEC KAPUŠANY
OBECNÝ ÚRAD KAPUŠANY

Hlavná 104/6,  082 12  Kapušany

                                                                     

Z Á P I S N I C A

napísaná o priebehu zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 
11. februára 2011  na Obecnom úrade v Kapušanoch

                            
            Prítomní: 

Ing. Jozef Pribula, starosta obce, 
Ing. Ján Zemčák, prednosta obecného úradu               
Poslanci: Ing. J. Antolová, J. Bača, P. Hudák, RNDr. S.Guteková, P. Jakša,
               Ing. L. Kokoška CSc., Ing. A. Lapoš, M. Lukáč, A. Mathia
Ing. Jozef Ferenc – kontrolór obce
K. Mathiová - zapisovateľka
Občania obce: F. Slávik, Ing. F. Lapoš, M. Verčimáková

            Program:    

1. Otvorenie.
2. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca do obecného zastupiteľstva.
3. Voľba komisií (návrhová, určenie overovateľov zápisnice).
4. Voľba predsedu športovej a sociálnej komisie.
5. Voľba členov komisií obecného zastupiteľstva.
6. Voľba zástupcu obecného zastupiteľstva do Rady materskej školy.
7. Kontrola plnenia uznesení.  
8. Správa o výsledku následnej finančnej kontroly v ZŠ. 
9. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2010.
10. Určenie  sobášnej  miestnosti,  stanovenie  sobášnych  dní  a sobášnych  hodín  pre 

matričný obvod Kapušany.
11. Stanovenie termínu konania VIII. ročníka Kapušianskych folklórnych dní.
12. Stanovenie ceny stravného lístka v školskej jedálni.
13. Informácia o priebehu rekonštrukcie budovy dielní na materskú školu.
14. Žiadosti.
15. Rôzne.

            16. Diskusia.
            17  Záver.   

             Bod č. l Otvorenie

             Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce. Privítal všetkých 
             prítomných a oboznámil ich s programom zasadnutia. Návrh poslanca Ing. Kokošku – 



2

doplniť program o prerokovanie VZN č. 1/2008 a jeho dodatkov. Starosta odpovedá - bude to 
prejednávané v bode „Rôzne“. Hlasovanie za návrh programu – za 8. Starosta konštatuje, že 
obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

  Bod č. 2 Zloženie sľubu novozvoleného poslanca do obecného zastupiteľstva.

     Starosta oboznámil prítomných s listom Radoslava Namešpetru o vzdaní sa mandátu 
poslanca. Z toho dôvodu je potrebné doplniť obecné zastupiteľstvo o ďalšieho poslanca. 
Podľa výsledkov volieb v novembri 2010 je ako prvý náhradník Peter Hudák. Menovaný 
slávnostne zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva.

            Uznesenie č. 1/2011

            Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:
- vzdanie sa poslaneckého mandátu Radoslava Namešpetru ku dňu 2.2.2011,
- vymenovanie nového poslanca obecného zastupiteľstva – prvého náhradníka Petra 

Hudáka.
Hlasovanie: za 8

Bod č. 3. Voľba komisií ( návrhová, určenie overovateľov zápisnice )

Návrh starostu: návrhová komisia: Jozef Bača
Overovatelia zápisnice: Ing. Jana Antolová, Pavel Jakša
Hlasovanie: za 9

Bod č. 4.Voľba predsedu športovej a     sociálnej komisie  

Starosta navrhuje za predsedu sociálnej komisie Petra Hudáka z toho dôvodu, že túto funkciu 
vykonával aj v minulom volebnom období. Za predsedu športovej komisie navrhuje Ing. 
Ladislava Kokošku CSc. z titulu toho, že je predsedom revíznej komisie obecného športového 
klubu Kapušany. Ing. Kokoška s týmto návrhom nesúhlasí.
         
         Uznesenie č. 2/2011

         Obecné zastupiteľstvo v súvislosti so vzdaním sa poslaneckého mandátu Radoslava    
         Namešpetru odvoláva z funkcie predsedu športovej komisie Radoslava Namešpetru 
         a z funkcie predsedu sociálnej komisie Ing. Ladislava Kokošku CSc. A zároveň volí za 
         predsedu sociálnej komisie Petra Hudáka.
         Hlasovanie: za – Bača, Jakša, Ing. Lapoš, Lukáč, Mathia, RNDr. Guteková, 
                    proti - Ing. Kokoška CSc.
                    zdržal sa – Ing. Antolová, Hudák

Starosta – na najbližšom zasadnutí bude sa prejednávať návrh na predsedu športovej komisie.

Bod č. 5. Voľba členov komisií obecného zastupiteľstva
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Starosta – na poslednom zasadnutí bola daná úloha pre predsedov jednotlivých komisií. Po 
oboznámení sa s návrhmi predsedov komisií na členov komisií obecné zastupiteľstvo prijíma 
toto uznesenie.

          Uznesenie č. 3/2011

          Obecné zastupiteľstvo schvaľuje týchto členov v jednotlivých komisiách:
- stavebná komisia –členovia : Ing. Ľubomír Fornadeľ, Ing. Ján Tverďák
- komisia pre verejný poriadok – členovia: Ján Pribula, Anna Holingová
- finančná komisia – členovia Jana Dzuricová, Ing. Jozef Ferenc
- kultúrna komisia – členovia: Ing. Marko Husovský, Jozef Dvorščák, Bc. Peter 

Germuška.
Hlasovanie: za 9

            Uznesenie č. 4/2011
             
             Obecné zastupiteľstvo ukladá predsedovi sociálnej komisie predložiť návrhy na   
             členov predmetnej komisii na najbližšie zasadnutie OcZ
             Hlasovanie: za 9

Bod č. 6 Voľba zástupcu obecného zastupiteľstva do Rady materskej školy

Starosta – vzhľadom na to, že doposiaľ bol zástupca zriaďovateľa  člen Rady materskej školy 
Radoslav Namešpetra, je potrebné zvoliť nového člena -  návrh Jozef Bača, nakoľko 
v najbližšom období umiestni dieťa do materskej školy.

K tomuto bodu poslanci prijímajú 

             Uznesenie č. 5/2011

              Obecné zastupiteľstvo schvaľuje zástupcu za zriaďovateľa do rady materskej školy  
              Jozefa Baču namiesto Radoslava Namešpetru. 
              Hlasovanie: za 8
                                  Zdržal sa -  Bača

Bod č. 7 – Kontrola plnenia uznesení

Starosta – úlohy z minulého zastupiteľstva boli splnené. Za prijatie tohto uznesenia hlasovali 
za všetci. Preto vyzval poslanca Ing. Kokošku k vysvetleniu svojho článku na stránke www. 
kapusany. info, v ktorom uvádza, že citujem:  „uznesenie je napísané totálne chaotický, bez  
číslovania jednotlivých uznesení tak, aby radový občan nepochopil o čo vlastne išlo na prvom 
zastupiteľstve „. Starosta zároveň dodáva, že uznesenie bolo vyhotovené podľa zákona a také 
isté uznesenie bolo schválené aj na prvom zasadnutí OcZ dňa 3.1.2003, keď Ing. Kokoška bol 
zvolený za starostu obce.
Ing. Kokoška : na vyššie uvedené  nereagoval, nakoľko nemá k tomu čo povedať. Následne 
predniesol pripomienky: 
1. hlasovanie za jednotlivé uznesenia – v zápisnici uvádzať poslancov menovite, 
2. zápisnicu zverejniť aj na obecnej tabuli,
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3. kontrola plnenia uznesení – toto by mal robiť hlavný kontrolór obce
Ing. Lapoš – na každom zasadnutí kontrolu plnenia uznesení vykonáva starosta, z akého 
dôvodu by to mal robiť hlavný kontrolór ?
Starosta – požiadal Ing. Kokošku, aby predložil zákon, v ktorom sa uvádza, že kontrolu 
plnenia jednotlivých uznesení vykonáva hlavný kontrolór obce. Ak to bude v zákone, tak 
budeme postupovať podľa zákona.

Bod č. 8. Správa o     výsledku následnej finančnej kontroly v     základnej škole Kapušany  
     
Starosta  informuje -  kontrola bola vykonaná na podnet obce Kapušany v období od 14. do 
26.1.2011. Tým sa vychytajú chyby a nedostatky, ktoré sa následne opravia a ďalej sa bude 
pracovať správne. Podľa Opatrení na nápravu nedostatkov, ktoré dostal každý poslanec 
môžeme podľa jednotlivých bodov konštatovať:

1. Dodatok k zriaďovacej listine urobený – úloha splnená.
2. Prepis odberných miest el. energie, plynu za ŠJ z obce na ZŠ – úloha splnená.
3. Úprava rozpočtu – úloha bude splnená v rozpočtovom opatrení.

      Ďalšie úlohy vyplývajúce z opatrení budú plnené priebežne.

Vyjadrenie riaditeľa školy PaedDr. Ruščáka k správe:
    Počas trvania kontroly v škole boli vykonávané konzultácie či už s vedúcou oddelenia  
    kontroly, kontrolnou skupinou, ale aj samotným prednostom KŚÚ.
1.Zriaďovacia listina školy – škola doteraz disponovala so zriaďovacou listinou z roku 2002,  
    podľa ktorej bola vykonaná predmetná kontrola.   
2. Čerpanie výdavkov – v tejto oblasti neboli zistené závažné nedostatky. Chyby menšieho  
    rozsahu boli zistené pri fakturácii stravovania, pri cestovných náhradách.
3.Dodržiavanie pravidiel verejného  obstarávania – je vypracovaná smernica, robí sa prieskum 
    trhu výzvou na obstaranie, vyhodnocujú sa predložené ponuky a s úspešným uchádzačom 
    sa uzatvorí zmluva. 
    Okrem zisteného porušenia finančnej disciplíny na stravovaní v školskom zariadení 
    vzniknuté nedopatrením zodpovednej pracovníčky neboli zistené závažné porušenia 
    príslušných zákonov. Všetky opatrenia boli odstránené hneď po termíne kontroly, čím bola 
    naplnená skutková podstata kontroly. Kontrolu KŠÚ, ktorú si vyžiadala obec škola uvítala 
    a poslúžila jej na odstránenie prípadných nedostatkov a tiež na utvrdenie, že škola na 
    jednotlivých úsekoch svojej činnosti postupuje správne.

Ing. Ferenc, hlavný kontrolór obce pripomenul riaditeľovi školy overiť si, či nemá povinnosť 
podať daňové priznanie na cestnú daň za rok 2010, pretože používa vlastné motorové vozidlo 
na služobné účely. Taktiež komentoval návrh prijatých opatrení. 
  
Riaditeľ ďalej informuje čo je nové v     škole   ?
     Zrealizovalo sa inštalovanie bezpečnostného kamerového systému školy, vonkajšie 
priestory, všetky chodby školy s nonstop nahrávaním, v najbližšej dobe sa zrealizuje aj jeho 
umiestnenie na internet on-line – je potrebný súhlas ministerstva školstva a INFOVEKU, 
v apríli bude realizované nové pripojenie s vyššou rýchlosťou prenosových dát INFOVEK 2, 
vybavenie kabinetov, nových lavíc do dvoch tried, škola bola ministrom školstva vybraná na 
testovanie digitálnej učebnice – chémia, v rámci Prešovského kraja škola je vybraná na 
pilotné testovanie deviatakov – ostré testovanie je 9.3.2011, rozbehlo sa vysielanie školského 
rádia, v spolupráci s MAS Šafrán sa budú realizovať podujatia a akcie podľa požiadaviek 
a ponúk z oboch strán.
Otázka pre starostu: 
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1.Prerába sa pavilón dielne na MŠ, je tam plynový kotol obávam sa, že pri prašnom prostredí 
   môže dôjsť k poškodeniu kotla. 
   Starosta – nikto  to nenahlásil, realizátora stavby upozorníme na zjednanie nápravy.
2. Je už preberací protokol na novú časť školy, pretože je potrebné dokončiť práce v tejto 
   časti ?
   Starosta – je podpísaný s tým, že odsúhlasené závady sa priebežne odstraňujú.
 3.Odber energií v novej knižnici, akým spôsobom budú realizované platby ?
   Starosta odpovedá  – nájde sa riešenie. 

Starosta – starosta obce Nemcovce uvažuje o zrušení školy v Nemcovciach ( 8 žiakov ) 
a žiakov umiestniť v Kapušanoch.
Riaditeľ – teraz máme 528 žiakov a kapacita školy je do 700 žiakov, nie je problém umiestniť 
ďalšie deti.
 Taktiež prítomných informoval o psychologickej pracovníčke, ktorá robila psychotesty 
s rómskymi žiakmi Sivákovou, Horváthovou a Balogom ( značná debilita). Na Masarykovej 
ulici v Prešove je špeciálna internátna škola a tam hľadať možnosť umiestniť rómske deti. 
Pracovníčka obecného úradu Mgr. Maťašová so žiakmi pôjde k odbornej lekárke 
psychiatričke na vyšetrenie, žiaci sú zaradení do vzdelávacieho programu B totál, naša škola 
si to nemôže dovoliť. Následne sociálna pracovníčka musí vybaviť umiestnenie 
v reedukačnom ústave so špeciálnou základnou školou.

K tomu poslanci prijímajú

                Uznesenie č. 6/2011
                Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o výsledku následnej finančnej  
                kontroly ZŠ a opatrenia na nápravu nedostatkov zistených pri kontrole.        

    Hlasovanie: za 9

Bod č. 9 Správa o     kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  obce za II. polrok 2010  

     Ing. Ferenc predkladá správu o kontrolnej činnosti, ktorá bola zameraná na kontrolu 
pokladničných a bankových operácií, účtovných a interných dokladov, kontrolu vybavovania 
sťažnosti, kontrolu plnenia prijatých uznesení OcZ za I. polrok 2010 dve uznesenia nie sú 
splnené, t.č. sú v štádiu plnenia, ďalej kontrolu výberu daní z nehnuteľnosti a poplatkov, 
spracovanie a predloženie návrhu plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2011, výkon 
konkrétnej kontroly na základe podnetov poslancov, občanov a z poznatkov zistených pri 
výkone kontrolnej činnosti.
Stav na úseku účtových a pokladničných dokladov je na dobrej úrovni ako aj na úseku daní 
okrem  firmy RADOMA, ktorá bola v konkurze a obec podala návrh na vykonanie exekúcie 
peňažnej pohľadávky.
Kontrola ZŠ – menšie nedostatky v pokladničnej knihe. 

Ing.  Kokoška – ktoré uznesenia nie sú splnené? 
Ing. Ferenc -je to uznesenie, ktoré  ukladá hlavný kontrolór kontrolovať plnenie opatrení 
prijatých v Správe z kontroly v ZŠ. 
Starosta informoval, že riaditeľ školy 15.12.2010 predložil opatrenia na odstránenie 
nedostatkov zistených pri kontrole  hlavného kontrolóra pri hospodárení s finančnými 
prostriedkami originálnych kompetencií a použitia mimorozpočtových prostriedkov za rok 
2009 a 2010 k 31.12.2010. Hlavný kontrolór ich skontroluje do 28.2.2011.
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K tomu poslanci prijímajú

             Uznesenie č. 7/2011

             Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného  
             kontrolóra za II. polrok 2010.
             Hlasovanie: za 9

Bod č. 10. Určenie sobášnej miestnosti, stanovenie sobášnych dní a     sobášnych hodín pre   
                  matričný obvod Kapušany

Starosta – z dôvodu vykonania komunálnych volieb v novembri 2010 a na návrh matrikárky 
bola určená sobášna miestnosť, upravené sobášne dni a doplnené sobášne hodiny pre náš 
matričný obvod.
Návrh – sobášna miestnosť – obradná sieň v budove OcÚ, sobášne dni – štvrtok a sobota, 
sobášne hodiny – štvrtok od 13 – 15 hod., sobota od 14 – 17 hod.
Poslanci prijímajú toto

               Uznesenie č. 8/2011

               Obecné zastupiteľstvo schvaľuje:
a) sobášna miestnosť – obradná sieň nachádzajúca sa v budove Obecného úradu 

v Kapušanoch,
b) sobášne dni – štvrtok a sobota, sobášnymi dňami nie sú štátne sviatky a dni 

pracovného pokoja vrátane nedieľ,
c) sobášne hodiny – štvrtok  od 13,00 hod. do 15,00 hod.

                             sobota  od 14,00 hod. do 17,00 hod.
Hlasovanie: za 9

                     

Bod č.11. Stanovenie termínu konania VIII. Ročníka Kapušianskych folklórnych dní.

Starosta – na základe konzultácie s vedúcim folklórneho súboru Ing. Husovským a vzhľadom 
na plánovanú výstavbu parkového amfiteátra, na ktorom by sa mali konať slávnosti navrhuje 
termín konania KFD na 27. a 28. 8. 2011.

                Uznesenie č. 9/2011
                Obecné zastupiteľstvo stanovuje termín konania Kapušianskych folklórnych dní   
                ( VIII ročník ) na dni 27. a 28. augusta 2011.
                Hlasovanie: za 8
                                    neprítomný: Hudák

Bod č. 12. Stanovenie ceny stravného lístka v     školskej jedálni.  

Vedúca školskej jedálne ZŠ Kapušany p. Kostrabová  požiadala obecný úrad o zvýšenie ceny 
stravného lístka z dôvodu zvýšených cien potravín, energie a DPH. Doposiaľ cena lístka za 
stravu bola zaradená v 1. Finančnom pásme podľa tabuliek v zmysle zákona č. 245/2008 Z.z. 
Požiadavka je o zaradenie do 2. Finančného pásma.

Materská škola – deti : desiata, obed,  olovrant spolu 1,06 EUR, stará cena 1 EUR
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                            Zamestnanci:                                    1,14 EUR, stará cena 1 EUR
  
Základná škola  1. Stupeň                                            0,90 EUR, stará cena  0,83 EUR
                          2. Stupeň                                    0,96 EUR,  stará hodnota      0,90 EUR
                          Zamestnanci 1,14 EUR, stará hodnota  1,00 EUR

V školskej jedálni sa stravujú aj dôchodcovia resp. sociálne znevýhodnení,  návrh na výšku 
stravnej jednotky  2 EUR, cudzí stravníci  2,53 EUR.
Riaditeľ – ovocný program pre žiakov, môže sa tento program premietnuť aj pre detí v MŠ.   
Starosta s týmto súhlasí.        

              Uznesenie č. 10/2011
              Obecné zastupiteľstvo stanovuje poplatky pre stravníkov v školskej jedálni   
              nasledovne:
             - materská škola deti                                           1,06 EUR
             - základná škola I. stupeň                                    0,90 EUR

- základná škola II. stupeň                                   0,96 EUR
- zamestnanci ZŠ, MŠ                                          1,14 EUR
- dôchodcovia a sociálne znevýhodnení              2,00 EUR
- cudzí stravníci                                                    2,53 EUR

  Hlasovanie: za 9

Bod č. 13. Informácia o     priebehu rekonštrukcie budovy dielní na materskú školu  

     Starosta -  z dôvodu uvoľnenia tried v pavilóne dielne a po premiestnení žiakov do novej 
budovy školy uvoľnili sa priestory v pavilóne. Za účasti rodičov detí MŠ boli 2 stretnutia 
a rodičia súhlasia s premiestnením detí. Taktiež z hygienických dôvodov už boli problémy 
s prevádzkovaním MŠ v starej doterajšej budove. Pristúpilo sa k veľkej rekonštrukcii týchto 
priestorov:  výmena okien, el. vedenia, výmena radiátorov, podláh, vodovodnej inštalácie, 
nové stierky. 
Výhody: deti sa budú stravovať v školskej jedálni ZŠ, je už urobený spojovací tunel, sú väčšie 
priestory na činnosť a taktiež postieľky sa nemusia každý deň rozťahovať a sťahovať.
Ak sa stihnú urobiť do konca februára stavebné práce, ak sa stihne vymaľovať, predpoklad 
sťahovania MŠ by mohol byť v marci. Do budúcnosti pokiaľ budú peniaze je potrebné 
plánovať zateplenie budovy a opravu strechy. 
Po presťahovaní MŠ do nových priestorov, treba uvažovať čo so starou budovou. Obec bude 
mať od roku 2013 povinnosť zriadiť sociálne domy pre starých ľudí, o ktorých sa nemá kto 
starať.     
Starosta – je potrebné k tomu prijať uznesenie. 
Ing. Kokoška – nebolo to už predtým schvaľované?
Starosta – bol schvaľovaný len zámer, teraz je potrebné schváliť rekonštrukciu budovy
Ing. Kokoška – premiestnenie MŠ - polovičné riešenie, jediná výhoda je tá, že sa nebudú 
skladať postieľky a väčší hrací priestor. Asi pred 6 rokmi bola vypracovaná štúdia, kde MŠ 
mala byť nad kuchyňou, ŠJ, terajší stav je len núdzové riešenie. 
Starosta – ak bola vypracovaná štúdia, mala sa realizovať, rodičia nechceli, aby MŠ bola na 
poschodí, terajšia MŠ je stará, vlhká, veľa rodičov dáva svoje deti do MŠ v Prešove. Teraz 
budú úplne nové  a čisté priestory, hracie plochy sú dostatočné, postieľky sa nerozťahujú. 
V prípade, že bude viac detí je možnosť svojpomocne pristaviť ďalšie priestory k budove.
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Ing. Lapoš – výhody: park, školská jedáleň, aj keď bola pred rokmi vypracovaná  štúdia 
neboli peniaze.
RNDr. Guteková – nebolo to rozhodnutie len starostu a OcZ, ale aj rodičov.

            Uznesenie č. 11/2011
            Obecné zastupiteľstvo súhlasí s rekonštrukciou budovy dielni ZŠ pre účely zriadenia  
            Materskej školy.
            Hlasovanie: za 8
                                zdržal sa – Ing. Kokoška

Bod č. 14 Žiadosti

1. Žiadosť občanov na Topoľovej ulici o riešenie situácie – zamokrená cesta. Tento 
problém už bol riešený. V prípade dažďa je tam veľa vody, bola komisia, projektanti, 
ulica sa dvihla, trocha to pomohlo, ale znova je to zle. Do obecnej kanalizácia sa voda 
nesmie spustiť a taktiež nie je kde ju odviesť. Urobil sa okolo cesty retarder pozdĺž 
ulice od občana Marinčáka po novostavbu domu občana Čuhu.
Lukáč- ako bývalý predseda stavebnej komisie už tento problém riešil. Navrhuje 
priekopu okolo cesty ku Slovnaftu. Vstúpiť do jednania s vlastníkom Čuhom, či by 
nesúhlasil po jeho pozemku urobiť priekopu. 

           Uznesenie č. 12/2011       
           Obecné zastupiteľstvo poveruje stavebné komisiu pripraviť návrh na riešenie 
           žiadosti občanov ulice Topoľovej  týkajúcej sa úpravy prístupovej cesty.
           Hlasovanie: za 9

2. Ján Pribula, Slánska 35/18 Kapušany – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na 
hospodársku budovu a žiadosť na odkúpenie hospodárskej budovy – krecht 
a pozemku.
Starosta komentuje – čo sa týka predĺženia nájomnej zmluvy nájom skončil 
k 31.12.2010, tu navrhuje  súhlasiť s predĺžiť nájomnej zmluvy podľa žiadateľa.
Odkúpenie budovy – návrh toho času nepredávať a krecht dať len do nájmu.

            Uznesenie č. 13/2011
            Obecné zastupiteľstvo súhlasí s predĺžením nájomnej zmluvy uzatvorenej    
            s Jánom Pribulom na nájom hospodárskej budovy do 30.4.2011 a zároveň  
             nesúhlasí s odpredaním budovy – krecht a pozemku v areáli hospodárskeho 
            dvora, ale súhlasí s prenájmom krechtu do 31.12.2011.
            Hlasovanie: za 9

3. Žiadosť občanov žijúcich na Hlavnej ulici – o vybudovanie prípojok verejného 
vodovodu k rodinným domom. Jedna sa o rozšírenie verejného vodovodu od občana 
Lorinca po MUDr. Ináša v predzáhradkách a dávajú súhlas k vedeniu vodovodu cez 
pozemky - záhradku  
Nie je tam vodovod, predtým nesúhlasili s výstavbou, teraz už majú záujem.

            Ing. Kokoška – občania majú svoje studne a kanál, za ktorý platia paušál, ktorý je   
            vysoký. Chcú vodu a pustia si pár m3, ktorý pustia cez kanál a za darlingom      
            namontujú vodomer a VVS budú im odčítavať koľko vody spotrebujú. Chcú platiť 
            nízke poplatky. Takto to vtedy skončilo.
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           Mathia- v minulom roku došlo k zmene zákona, kde možnosť napojenia vodomeru za 
           darlingom už neplatí a všade, kde je takýto odber zo studne je účtovaný paušál     
            
 
           Uznesenie č. 14/2011

           Obecné zastupiteľstvo  súhlasí so žiadosťou občanov ulice Hlavná č. 105 až 114 na  
           vybudovanie verejného vodovodu a poveruje starostu obce zabezpečiť vypracovanie 
            projektovej dokumentácie a vstúpiť do jednania s VVS, a.s. Košice o možnosti 
            zaradenia do plánu investičných akcií v čo najkratšom čase.
            Hlasovanie: za 9

4. Marek Hanek, Nová štvrť 199/43 Kapušany – žiadosť o odpustenie dane
Jozef Kreheľ, Kapušany – žiadosť o úľavu na dani.

            Starosta – RD neboli kolaudované, dá sa  kolaudovať v prípade, že stavebníci donesú 
            kladné potvrdenie z IG prieskumu, nakoľko v danej lokalite v súčasnosti je stavebná    
            uzávera. Nájsť riešenie ako im  pomôcť, platia veľkú daň lebo je to stavebný 
            pozemok. Tu platí VZN o daniach, je určitá možnosť do budúcnosti dať výnimku – 
            úľavy do VZN na rok 2012. Starosta  navrhuje tento problém riešiť s finančnou 
            komisiou.
            Ing. Ferenc – výnimky sa musia zapracovať do nového všeobecne záväzného 
            Nariadenia (VZN) o daniach.

           Uznesenie č. 15/2011

           Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Jozefa Kreheľa a Mareka Haneka   
           o úľavu na dani za stavebné pozemky z dôvodu nemožnosti kolaudácie rodinných 
           domov z titulu stavebnej uzávery a poveruje predsedu finančnej komisie pripraviť 
           návrh na riešenie. 
           Hlasovanie: za 9

5. Žiadosť o vyriešenie odvodnenia pozemkov.
           Občania žijúce na ulici Gabriela Kapyho ako aj občania, ktorí majú záhrady smerom na 
           ulicu Pri trati žiadajú o vyriešenie odvodnenia záhrad z dôvodu veľkého ohrozenia 
           statiky obytných domov a znehodnotenia ornej pôdy z dôvodu stojacej vody na týchto  
            pozemkoch.
           Starosta - v minulosti koncom týchto záhrad bola priekopa, ktorá na základe  -  
           požiadavky p. Maňkošovej sa priekopa zasypala a bola to chyba. Je potrebné 
           priekopu obnoviť.

           

            Uznesenie č. 16/2011
            
            Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť o odvodnenie záhrad na ulici Pri trati 
            a poveruje predsedu stavebnej komisie o predloženie návrhu riešenia.
            Hlasovanie: za 9
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6. Zuzana Sopková a Martin Sopko, Tehelná 607/6 Kapušany – žiadosť o odkúpenie 
pozemku. Na základe vlastnej žiadosti prišla p. Sopková.
Starosta -jedna sa o výmenu pozemku p.č. 742 výmera 42 m2 – záhrada vo vlastníctve 
obce nachádzajúca sa za rodinným domom rodiny Sopkovej  s pozemkom p.č. 1338 – 
výmera 86 m2 zastavané plochy ako súčasť pozemku pod  Tehelnou ulicou. Vyššie 
menovaní už viackrát požiadali o kúpu pozemku za RD, táto im bola uznesením 
( 333/2006 za cenu 9,79 EUR ) schválená, avšak  k uzatvoreniu kúpnej zmluvy 
nedošlo z dôvodu vysokej ceny  za m2. 
Z. Sopková – „ uvedenú parcelu požadujem vysporiadať a navrhujem zámenu parcely,
ktorej vlastníkom je môj nebohý otec a  na ktorej je obecná cesta za obecný pozemok 
za mojím rodinným domom ku Kapanošu. Chcela by som to oplotiť z dôvodu toho, že 
na pozemku mám uskladnené drevo, ktoré mi kradnú „.  

            Ing. Lapoš – v pláne je regulácie potoka Kapanoš, čiže teraz nie je dobré oplotiť 
            pozemok až po vykonaní prác na regulácii.
            Starosta – pokiaľ ide o zámenu pozemkov, finančne sa vysporiada. Spýtal sa poslanca 
            Ing. Kokošku ako mohol asfaltovať cestu bez vysporiadania vlastníckych vzťahov? 
            Ing. Kokoška na to neodpovedal. 
            Starosta navrhuje dať predbežný súhlas na užívanie parcely č. 742 a zo strany obce je 
            potrebné riešiť vlastnícke vzťahy pozemkov pod Tehelnou ulicou komplexne. Jedna sa 
           o približne 15 vlastníkov. 
            Z. Sopková dá druhú žiadosť o prenájom parcely č. 742 za 1 EUR do komplexného
            usporiadania pozemku – cesty na Tehelnej ulici.
 
            K tomuto poslanci prijímajú

                 Uznesenie č. 17/2011

                 Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Zuzany a Martina Sopka  
                 o odkúpenie pozemku na ulici Tehelná a poveruje starostu obce usporiadať 
                 vlastnícke vzťahy pod cestou na ulici Tehelnej komplexne a zároveň súhlasí  
                 s prenájmom parcely č. 742 o výmere 42 m2 za 1 EUR do usporiadania  
                 vlastníckych vzťahov.
                  Hlasovanie: za 9

7. PaedDr. Tomáš Majerník Prešov – žiadosť o poskytnutie dotácie na vydanie knihy
     „Správne tušenie“ ktorú vydal pri príležitosti 101. životného jubilea kňaza     
      a archeológa, titulárneho kanonika Juraja Macáka. V knihe budú fotografie zo života 
      vdp. Juraja Macáka a jeho stručný životopis.
      Starosta  - vzhľadom k tomu, že sa jedna o kňaza, ktorý určité roky pôsobil aj v našej  
      obci, venoval sa našej mládeži a ako jediný má udelené čestné občianstvo poslanci 
       prijímajú

          Uznesenie č. 18/2011
          Obecné zastupiteľstvo súhlasí s poskytnutím dotácie na vydanie knihy „Správne  
          tušenie“ pri príležitosti  101. výročia dnes už nebohého titulárneho kanonika Juraja 
          Macáka sumou 200 EUR.
          Hlasovanie: za 9
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8. Ing. Milan Maňkoš   Ardova 1 / 2  Kapušany, žiadosť o prenájom priestorov 
v budove kultúrneho domu – bývalé komunitné centrum za účelom rozšírenia 
poskytovaných služieb.

      Starosta – jedna sa o salónik, ktorý sa môže využívať na menšie rodinné oslavy,    
      kapacita cca 40 miest, je už tam premiestnené zariadenie z klubu dôchodcov -  
      kuchynská linka, napojená voda, samostatné WC, samostatné meranie EE, plynu. 
      Priestory by slúžili aj pre Richtárošov, tvorivé dielne, premietanie dok. filmov, pre 
      dôchodcov a podobne, čo sa vyšpecifikuje v zmluve.  
      Mathia: občan sám požiada o usporiadanie rod. posedenia u p. Maňkoša, kde použije 
      iba vodu, EE, plyn a poplatok bude platiť p. Maňkošovi.  
      Starosta - do zmluvy zakomponujeme aj účel využitia týchto priestorov.       
      Ing. Lapoš – záleží od zmluvy či bude Ing. Mankoš súhlasiť s podmienkami, vyskúšať 
      zatiaľ na pol roka.
      Starosta –  návrh zmluvy  dostane mailom každý poslanec, ktorý  sa k tomu vyjadrí do 
      určitého termínu.      

Uznesenie č. 19/2011

Obecné zastupiteľstvo súhlasí so žiadosťou Ing. Milana Maňkoša o prenájom 
priestorov bývalého komunitného centra v kultúrnom dome z titulu rozšírenia 
poskytovaných služieb pre občanov v zmysle platného VZN.
Hlasovanie: za 7
                    Zdržal sa : Hudák, Ing. Kokoška

9. Ján Kovalič, Nová štvrť 179/32 Kapušany – žiadosť o pridelenie bytu v budove 
požiarnej zbrojnice OHZ Kapušany. 
Starosta predkladá zmluvu medzi obcou a Jurajom Gombošom z roku 2004 na dobu 
neurčitú, kde uznesením č. 102/2004 bol mu pridelený byt v požiarnej zbrojnici.Treba 
nájsť zmenu nebytových priestorov na bytové. Pán Gomboš v minulom roku sa vzdal 
funkcie veliteľa OHZ. 

            Ing. Kokoška – pred zriadením bytu v týchto priestoroch bol sklad CO, ktorý sa  
             premiestnil na zdravotné stredisko. Pán Juha, ktorý tam býva už dlhé roky vrátil jednu 
             miestnosť. Zriadil sa byt, ktorý si sám p. Gomboš prerobil na vlastné náklady. To, že 
            sa vzdal  funkcie veliteľa ho prekvapilo. Ak by došlo k deložovaniu  p.  Gomboša, 
            vznikne súdny spor.
            Ing. Lapoš – byt sa prenajíma počas výkonu služby, aby v prípade požiaru bol 
            k dispozícii. Od Ing. Kokošku žiadal vysvetlenie, prečo bola zmluva o prenájom bytu  
            uzavretá na dobu neurčitú, keď  na obecnom zastupiteľstve bolo prijaté uznesenie, 
            v ktorom sa hovorí, že prenájom bytu má byť po dobu výkonu funkcie v OHZ.
            Ing. Kokoška – nepamätá sa. 
            Starosta – Gomboš nemá ani vodičský preukaz, nebol schopný zabezpečiť pohotovosť.
            Obec nechce nikoho vyhodiť z bytu.
            
                Uznesenie č. 20/2011

                Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce preveriť služobný byt p. Gomboša na 
                 hasičskej zbrojnici, či tento byt spĺňa podmienku bytových priestorov a či zmluva   
                 na prenájom bola uzavretá v zmysle zákona.
                 Hlasovanie: za 8
                                     zdržal sa Ing. Kokoška
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Bod č. 15  Rôzne

1.Zverejňovanie zmlúv na internetovej stránke – prednosta podáva informáciu zo školenia zo 
   dňa 19.1.2011 o povinnosti zverejňovania zmlúv, faktúr, objednávok. Obec objednala     
   skener, ktorý veci ukladá vo forme PDF ( len na čítanie ), do 10 dní zmluva musí byť   
   zverejnená inak nemá účinnosť, zakryť osobné údaje.
   Starosta – na OcZ môže každý nahrávať, fotiť všetko je verejné prístupné pre občanov, čo   
   sa týka zverejňovania je  veľa materiálu. Najprv sa to zverejní a potom sa faktúra preplatí.
   Ing. Lapoš – ako dlho je treba zverejňovať ako dlho má byť na stránke tá ktorá zmluva.   
   Prednosta - zatiaľ nie je to určené, ale internetová stránka bude mať dostatočnú kapacitu.
   Nie je jasné napr. v hrobových zmluvách sa musia osobné údaje zaryť vrátane mena a 
   Priezviska, vznikne len tlačivo nájomnej zmluvy. (napr. mesto Martin).   
    napr. hrobové zmluvy osobné údaje sú zakryté a tým vznikne len tlačivo.  
   Ing. Ferenc,- zverejňovanie na internete je potrebné zapracovať do pripravovanej zmeny  
  smernice o kolobehu účtovných dokladov.

2.Výstavba garáži na Vranovskej ulici. Občanom Osavčukovi, Leškovi, Namešovi a Vargovi  
    bola odpredaná časť pozemku na výstavbu garáži. Vzhľadom na to, že podľa   
    zakreslenia pozemku na GP a podľa kúpnej zmluvy nemôžu stavať na jednotlivých  
    parcelách garáže z dôvodu vedenia podzemných káblov cez pozemky, je potrebné garáže 
    posunúť 50 cm ďalej k svahu. Je potrebné uzatvoriť s vlastníkmi zámenné zmluvy. K tomu 
    musí byť uznesenie obecného zastupiteľstva.

Uznesenie č. 21/2011
 Obecné zastupiteľstvo súhlasí s uzatvorením zámennej zmluvy medzi obcou Kapušany 
a Jozefom  Osavčukom  a manželkou Annou bytom Vranovská 426/7. Jedna sa o záber 
časti pozemku z  parcely KN-C č. 363/1 za časť pozemku z pôvodnej parcely  KN-C č. 
363/8 podľa geometrického plánu.

      Obecné zastupiteľstvo súhlasí s uzatvorením zámennej zmluvy medzi obcou Kapušany    
      a Marekom Leškom a manželkou Alžbetou bytom Vranovská 424/3. Jedna sa o záber  
      časti pozemku z  parcely KN-C č. 363/1 za časť pozemku z pôvodnej parcely  KN-C č.    
      363/9 podľa geometrického plánu.

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s uzatvorením zámennej zmluvy medzi obcou Kapušany 
a Martinom Namešom a manželkou Vierou bytom Vranovská 424/3. Jedna sa o záber 
časti pozemku z  parcely KN-C č. 363/1 za časť pozemku z pôvodnej parcely  KN-C č. 
363/10 podľa geometrického plánu.

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s uzatvorením zámennej zmluvy medzi obcou Kapušany 
a Petrom Vargom a manželkou Alžbetou bytom Vranovská 425/5. Jedna sa o záber  časti 
pozemku z  parcely KN-C č. 363/1 za časť pozemku z pôvodnej  parcely  KN-C č. 363/11 
podľa geometrického plánu.

- Vyššie uvedený prevod je v súlade s § 9a zákona č. 138/1991 Zb. v znení zákona č. 
258/2009 Z.z. § 9a, odst. 8, písm. e.     
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            Hlasovanie: za 9

3.Občianske združenie RITA, Exnárova 2 Prešov – žiadosť o dlhodobý prenájom budovy    
   terajšej MŠ za účelom poskytovania sociálnych služieb pre seniorov a rodiny v núdzi
   na 30 rokov.
Starosta – je to dobrá myšlienka, od roku 2013 bude mať obec povinnosť zriadiť sociálne 
domovy pre starých a osamelých občanov. Pre informáciu naši občania Magda Anderková, 
Margita Pribulová už sú v podobných zariadeniach, Ján a Marián Taliánovci sú t.č. 
v integračnom zariadení v Hertníku. Pri zriadení takýchto služieb by sme získali bezplatne 10 
voľných miest pre našich občanov.
Na starú MŠ vynakladáme veľké finančné prostriedky, bola myšlienka, že dáme vypracovať 
nejaký projekt, aby sa budova opravila na tento účel.
Obec ak by na tento účel nezískala prostriedky z iných zdrojov rekonštrukciu MŠ si nemôže 
dovoliť, pretože končí preklenovací úver na školu, je potrebný nový úver k spolufinancovaniu 
na Regeneráciu centrálnej časti obce. Ak by prešiel projekt Kapanoš sú potrebné ďalšie 
peniaze, takže tak  skoro na prestavbu MŠ na sociálny domov nebudú peniaze z vlastných 
zdrojov a preto je to pre nás dobrá šanca. Je to zatiaľ predbežná myšlienka, vstupná 
informácia.
Od obce chce Občianske združenie RITA zatiaľ len prísľub, či môžu s týmto zámerom 
počítať.
Ing. Ferenc – žiadať od nich podnikateľský zámer.
Ing. Lapoš – preštudovať nový sociálny zákon
Mathia – pokiaľ by to tak išlo ako uvádzajú v liste, obec by len získala.
Ing. Kokoška – oficiálne zverejniť, urobiť výberové konanie
Starosta – toto občianske združenie prišlo do našej obce za účelom obhliadky priestorov, 
ktoré sa uvoľnia po presťahovaní knižnice, avšak združenie chce aj nejakú záhradu okolo 
sociálneho domu  a preto im bola ponúknutá budova MŠ.
RNDr.Guteková – je potrebné zverejniť  či sa niekto neprihlási, podnikateľský zámer.
Starosta – zverejniť – ponuka budovy za účelom zriadenia sociálnych služieb – 
T: do 15.4.2011.

4.Starosta informuje o rozhodnutí, ktoré bolo doručené z Ministerstva vnútra SR sekcia 
   verejnej správy, odbor priestupkov Bratislava, rozhodlo o zamietnutí odvolania sa  
   navrhovateľa Ing. Kokošku. Išlo o poskytnutí informácii, ktoré Ing. Kokoška požadoval od 
   obce. Zverejnili sa všetky požadované informácie až na dohody o vykonaní práce. Na 
   základe toho obec vstúpila do jednania s právnym poradcom ZMOSu, ktorý predmetné 
   rozhodnutie vypracoval a ne JUDr. Ličák, tak ako to poslanec Ing. Kokoška na svojej   
   stránke vysvetlil. 

5.Prednosta – podali sme ďalšiu žiadosť cez MAS Šafran, na chodník  CH 2, ktorý vedie  od 
   obecného úradu smerom dole po kostol. Je potrebné spolufinancovanie 6 % DPH daného 
   projektu. Obec to bude stáť 3000 EUR.
    Starosta – naskytla sa ďalšia možnosť, podarilo sa získať ďalšie financie.
    Ing. Kokoška – projektová dokumentácia rieši len chodník, žiadne iné náväznosti ako sú 
    rozhlas, VO, ďalšie siete ktoré by boli pod chodníkom, treba rozmýšľať komplexne, nie je 
    tam ani kanál. 
    Starosta –  výzva  bola len na chodníky.
    Jakša – od pani Holingovej po obchod Agro nič sa nerobí, žiadny chodník.
    Starosta – v stavebnom konaní bola doložená nájomná zmluva s Prešovským    
    samosprávnym krajom na prenájom chodníka od hlavnej križovatky smerom na Bardejov. 
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     Úsek chodníka  od pani Holingovej  po  obchod bolo zo stavebného povolenia vyňaté,  
     pretože p. Ing. Kokoška nedal súhlas, mal iný názor.   
    Ing. Lapoš – prečo Ing. Kokoška nedal súhlas k chodníku
    Ing. Kokoška – pretože tam nie je kanál
    Ing. Lapoš – v chodníku je plyn, kanál musí byť od plynu v určitej vzdialenosti, čiže   
    vychádza až do cesty, preto sa chodník nebude stavať ?
    Jakša – „Ing. Kokoška ty vysvetľuj ľuďom, prečo sa v tejto časti nerobí chodník.  
    Starosta – kanalizácia v tejto časti bude v ceste.
    Guteková – každý poslanec podľa svojho pracovného obvodu má vysvetliť svojim    
    občanom, čo kedy sa robí v tom ktorom obvode.

             Uznesenie č. 22/2011

Obecné zastupiteľstvo súhlasí  
- s predložením žiadosti  o NFP v rámci výzvy č. 05/2011/PRV/MAS 46, názov 

opatrenia PRV SR 2007 -2013, opatrenie 3.4.2 Obnova a rozvoj obcí, názov projektu 
Výstavbe a rekonštrukcia chodníka CH2 – I. etapa.,

- so spolufinancovaním vo výške 3.000 EUR, čo predstavuje 6 % DPH k danému 
projektu.
Hlasovanie: za 9

       6. Mathia predkladá návrh na prijatie uznesenia, v ktorom sa poslanci dištancujú od    
            internetovej stránky.

Starosta – sme tu pre ľudí, 2 x sme zverejnili naše stanovisko k predmetnej stránke 
v obecný novinách. Hneď po prvom zasadnutí bolo na info stránke, že obec si neplní 
svoje povinnosti. 
Ing. Lapoš – „Chcel som sa na tejto stránke prihlásiť a reagovať, ale nedá sa, Ing. 
Lapoš  je blokovaný alebo neregistrovaný „.
Ing. Kokoška – „Napíš mi na môj mail“
Ing. Lapoš – „Bude to samozrejme cenzurované ?“
Ing. Kokoška – „ áno, bude to cenzurované“
Ing. Lapoš. -„Potom to nemá zmysel písať“. 
 
      Uznesenie č. 23/2011

      Obecné zastupiteľstvo spolu so zamestnancami obecného úradu sa úplne   
      dištancujú od obsahu internetovej stránky prevádzkovanej Ing. Ladislavom 
      Kokoškom CSc., nakoľko na danej internetovej stránke prevádzkovateľ už piaty 
      rok uverejňuje zavádzajúce informácie a polopravdy a tým dehonestuje a uráža 
      prácu obecného úradu  a obecného zastupiteľstva Obce Kapušany.
      Hlasovanie: za 8
                          proti Ing. Kokoška

7.Ing. Kokoška – poplatky a služby obecného úradu VZN 1/2008 , dodatok č. 4/2010 
   poplatky za hrobové miesta, pýta  sa na základe čoho sú také vysoké poplatky,   
   zmluva o nájme hrobového miesta uvedený zákon 470/2005 Z.z., ktorý neplatí. Od  
   1.1.2011 teraz  131/2010, ktorý ruší zákon 470/2005 Z.z., teraz je potrebné opraviť   
   zmluvy a navrhujem rapídne znížiť poplatky návrh: z 33,19 € na 5 €, z 66,38 € na 10 

          €, z 132,60 € na  40 € a deti 16,57 € na 2,5 €. Obec doteraz žila bez týchto poplatkov,
              čo sa tým sledovalo, občania v minulosti platili 500 Sk a 1000 Sk.
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Starosta – miesto za hrob na 25 rokov 500 Sk, vedľa seba 1000 Sk. V zmysle nového 
zákona je to nájomná  zmluva na hrobové miesto. Je to niečo úplne iné. Sme jedni 
z najlacnejších, je platné VZN č. 1/2008. 
Ing. Kokoška – predkladá návrh na zmenu dodatku č.  4/2010 k VZN č. 1/2008.
Lukáč – pokiaľ je to návrh, dať to do programu na najbližšie OcZ a prehodnotiť
RNDr.Guteková – „ Podľa čoho ste zistili také ceny, z čoho ste  vychádzali ?“
Ing. Kokoška – „Z rozhovoru občanov vo svojom pracovnom obvode, sú to návrhy 
občanov“.
Starosta – návrh VZN č. 1/2008 bol 15 dní zverejnený pred jeho schváleným, nikto sa 
k tomu nevyjadril.

Bod č. 16  Diskusia

Ing. Kokoška, CSc.

1.   vyhlásiť zasadnutie OcZ aj obecným rozhlasom 3 dni pred zasadnutím. 
Starosta -požiadavke  sa vyhovuje. 

2. Rozpočet na rok 2011 – noví poslanci sa nemali možnosť vyjadriť k rozpočtu – je 
to neetické.
Starosta – návrh rozpočtu bol zverejnený na obecnej tabuli pred voľbami, pred 
návrhom rozpočtu sme volali Ministerstvo financií  a ZMOS, ktorí nám poskytli 
predpokladanú čiastku. 21.12.2010 bola zverejnená nová čiastka na podielové 
dane. Noví poslanci  sa môžu  vyjadriť k rozpočtu a formou rozpočtových opatrení 
sa bude rozpočet upravovať.

3. Oslovili ho občania žijúci pod hradom, že je tam veľa blata , p. Lebeda ohradil 
a auta chodia okolo Sekčova na hospodársky dvor, ako aj plný kontajner.
Starosta  - tieto veci sledujeme, blato je len na zákrute, pravidelne sa cesta čistí 
cesta je vysypaná kameňom a v prípade lepšieho počasia sa opäť vyčistí, kontajner 
sa pravidelne vyváža. Jeho vypratanie závisí od Poľnohospodárskeho družstva 
Kapušany, kedy bude mať voľné vozidlo. Ľudia ho zaplnia v priebehu týždňa. 
Kontajner pôjde do priestoru hospodárskeho dvora.

4. Parkovisko pri moste sa bude upravovať? Je tam neporiadok, svetlo nesvieti pri 
Dankaničovi
Starosta – obec počíta so získaním financií cez MAS Šafrán – počíta sa s úpravou 
terénu a lavičkami.

5. Osvetlili sa prechody na Prešovskej ulici, kedy sa osvetlia prechody na Hlavnej 
ulici pri škole, kostole, pri obchode, v dolnej časti obce je tma, pri kostole nesvieti 
štvrtý  reflektor. 
Starosta – pri kostole sú vypnuté 2 reflektory krížové osvetlenie, osvetľovali 
vodičov, boli požiadavky na ich vypnutie, myslím si že kostol je dostatočne 
osvetlený. „ Prečo si neosvetlil za 4 roky ani jeden prechod ?“

6. Filmovanie na zasadnutiach - mali sme sa vrátiť k tejto problematike, vyčleniť cca 
333 EUR na zakúpenie kamery a v rámci krúžku na škole to realizovať.
Odpoveď poslancov – každý môže prísť a kamerovať.
Starosta – na obecné zastupiteľstvo môže prísť každý občan, môže fotiť 
a kamerovať bez súhlasu poslancov.

7. Požiadavka – ak niekto zomrie dávať krátky oznam na stránku obce.
Starosta – požiadavke sa vyhovuje, ak bude parte zverejníme ho.

8. Predal sa kanál na Ardovej ulici, prečo sa nedal do správy VVS Košice ?
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Starosta – tento kanál VVS nechcela zobrať do správy je poruchový, bol zápach 
v domoch, preto sa to predalo nadväzne na kanalizáciu na Slánskej ulici, ktorá
bola postavená z prostriedkov VVS.  Do budúcna, ak chceme doriešiť kanalizáciu 
na Cintorínskej ulici, je potrebné kanál viesť na konci záhrad a prepojiť kanál 
s Ardovou ulicou pod cestou (štvorprúdovkou).
Ing. Kokoška – obec má veľa prečerpavačiek, prevádzka je náročná, drahá.
Starosta – prečerpavačka ČS2 ( pri Čubovi) sa pravidelne čistí každý týždeň, 
predpokladám, že sa problém vyrieši, nakoľko sa  ČS 2 prepojí sa kanál do novej 
prečerpávačky pri mosti na Bardejov a kanál bude pokračovať  výtlačným 
potrubím do  novej ČOV. Zároveň sa vypracovavajú projekty na kanalizáciu ku 
mlynu, ktorá sa napojí na ČS2.          

9. Rozsah kontrolnej činnosti pre hlavného kontrolóra  – kontrolu plnenia uznesení
by mal vykonať hlavný kontrolór.

10. Predaj pozemku MOKAMA najprv OcZ  predaj zamietlo a potom sa predaj 
schválil - prečo.
Starosta – zamietnuté žiadosti boli z dôvodu nepresných údajov o výmere parcely.
RNDr.Guteková – Ing. Husovský predniesol na zasadnutí  svoj zámer, ktorí 
poslanci schválili.

Ing. Ferenc

     Otázka na Ing. Kokošku: „ je neetické nemať námietky voči uzneseniu z I. 
zasadnutie OcZ na tomto zasadnutí, hlasovať za neho a následne na stránke info. 
zverejniť, že je zmätočné“, na čo starosta ukázal uznesenie z 3.1.2003, ktoré podpísal 
bývalý starosta Ing. Kokoška tou istou formou. Na otázky poslancov, prečo teraz tak 
píše na svojej stránke sa pán poslanec Ing. Kokoška usmial a neodpovedal. 
     Ďalšia otázka pre Ing. Kokošku – prečo uzatvoril nájomnú zmluvu na služobný byt 
s pánom Gombošom v rozpore s uznesením OcZ na dobu neurčitú a nie na dobu určitú 
počas výkonu funkcie v OHZ. Ing. Kokoška neodpovedal. 
Starosta- na I. zasadnutí obecného zastupiteľstva bolo povedané: „  Čo bolo 
v minulosti ma nezaujíma, sme tu pre občanov a budeme robiť všetko v prospech 
nich“. Po pár dňoch na to boli zverejnené nepravdivé údaje, je to smutné.

František Slávik

-  Nemôžem reagovať nie niektoré body programu, pravdepodobne je potrebné zmeniť 
rokovací program. Tento problém je už 20-30 rokov.  Poslanci príjmu uznesenie 
a občan sa už nemôže na konci schôdze vyjadriť a toto mi najviac vadí. Cítim aj 
morálne právo, napr. park – amfiteáter nemôžem sa k tomu vyjadriť, kde to bude 
postavené, mal som určitú predstavu, navrhujem tam, kde je starý sad. 
Starosta -  vyjadrenie občana v rámci jednotlivých bodov rieši rokovací poriadok. Na 
zasadnutí OcZ si prvýkrát, zatiaľ nebola predložená takáto požiadavka.
 

- Pozemky pod hradom, stavebná uzávera znehodnotila pozemky, kto to zapríčinil, kto 
je vinný, žiadam vysvetlenie. Cesta ku Palšovi bola oficiálne povolená?. Po výstavbe 
tejto cesty bolo tam niekoľko m3 hliny a potom sa hlina odpratala a toto bolo jeden 
z dôvodov,  pravdepodobne sa posunul svah, kedy bude povolená výstavba v tejto 
časti, kto bude IG prieskum platiť.
Starosta – stavebná uzávera je na 5 rokov, po návšteve zástupcov Ministerstva  ŽP, 
boli prejednávať možnosti sanácie svahu a získavanie finančných prostriedkov na tieto 
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práce, ľudia sa pýtajú čo ďalej, najnovšia informácia je taká, že v tejto časti sa stavať 
nebude, sanáciu navrhnú takú, aby sa zachránili už jestvujúce domy. X- krát 
vypovedáme na Polícii, písali sme list p. Radičovej, premiérke vlády SR čo sa tam 
dialo. Prvé stavebné povolenie vydalo ONV Prešov v roku 1994. K stavebným 
pozemkom nemusel byť urobený IG prieskum avšak vyjde zákon o povinnosti 
vykonať  IG prieskum pred vydaním stavebného povolenia. Stavebné povolenie 
vydával aj môj predchodca. V roku 1999 bola vypracovaná správa z IG prieskumu, 
kde boli uvedené  povinnosti obce a povinnosti stavebníka. Určití ľudia tú správu 
majú, čiže stavebník mal vedieť do čoho ide. Obec na základe projektu zabezpečila 
výstavbu 1 vejára v spodnej časti poniže domu Ščecinovej. V roku 2002 bolo 
vyčlenených 2,8 mil. Sk a malo sa pokračovať v ďalších vejároch. Po zosuvoch sa 
získali – vybavili prostriedky na 2 odvodňovacie vrty horizontálne 75 m dlhé, spodná 
voda klesla v týchto miestach o 2,5 m. Voda z vrtov však vyteká do kanálu,  musíme 
ju presmerovať lebo sa dostáva do ČOV a to nie je dobré. MŽP dá do návrhu financie 
na ďalšie vrty a na kanál pozdĺž obidvoch ciest, aby sa zachránili ešte jestvujúce 
domy. Práce nad zosuvovým pásmom prevzal záštitu  Geologický ústav  Dionýza 
Štúra. Na opravu cesty ku Palšovi nebolo vydané stavebné povolenie, nakoľko sa 
jedna o súkromnú cestu cez pozemok urbárskej spoločnosti.

- Rezanie stromov pred školou vpredu, stromy mali ostať a zbúrať plot, aby bolo malé 
námestie, chodníky.
Starosta – boli to staré stromy, stavebná komisia navrhla zlikvidovať, aby nepadli na 
školu, cestu a neurobili škodu.    

- Lukáč reaguje – ako bývalý predseda stavebnej komisie sa k tomu môžem vyjadriť.
Požiadavka na výrub stromov bola od občanov, o výrube rozhodli aj odborníci, 
lesníci. Pri každom rozhodnutí o výrube dávame do podmienok náhradnú výstavbu.

- Slávik – ak sa jedná o veľké rozhodnutie – treba zvolať verejnú diskusiu, ďalej 
knižnica sa stále sťahuje.

- Starosta – 95 %  čitateľov sú žiaci ZŠ, posledný rok bolo 10500 výpožičiek, je to 
krásne číslo, stred obce je dobrá lokalita pre knižnicu. Budova COOP Jednoty  Prešov 
sa odovzdáva, sú veľké náklady na energie, nájom. Knižnica sa sťahuje do bývalej 
zborovne ZŠ. COOP Jednota svoje priestory ponúka na podnikanie.   

-  Slávik – diskutovalo sa tu o výzvach, projektoch –  pri výstavbe chodníkov by mohla 
obec zakúpiť materiál a chodníky by sa urobili svojpomocne občanmi, napr. na 
Záhradnej ulici pred dvoj domami.

- Starosta – výstavba chodníkov je vecou projektu. Je odsúhlasený projekt, ktorý rieši 
nové chodníky okolo zdravotného strediska, ulicu Na Rínku ako aj okolo bytoviek na 
Sadovej ulici. 

- Slávik – firma FURA zberá odpad, dostali sme zdarma  2 vrecia s logom firmy, do 
ktorých môžeme dať komunálny odpad v prípade, že nám kôš nepostačuje. Pýtam sa, 
prečo nemôžeme použiť iné vrecia ? A tiež ma zaujíma, aký je rozdiel medzi nákladmi 
a výdavkami, pri zbere odpadu ?

- Starosta – náklady a výdavky sú vyrovnané, pod hradom máme k dispozícii stály 
veľkoobjemový kontajner, za vývoz ktorého platíme dosť. Na základe pripomienok 
občanov dali sme vyviesť kontajner z cintorína  a poloplný a zamrznutý ho priviezli 
späť.

- Slávik – kto znáša dôsledky toho, že nové smetné nádoby sú pokrivené.
- Starosta – takýto prípad  treba nahlásiť na obecný úrad a bude sa to riešiť.
- Slávik – doposiaľ obec nebola schopná postaviť novú materskú školu, ktorá by spĺňala 

podmienky roku 2050, za 30 rokov sa nič neurobilo, treba urobiť verejnú zbierku na 
MŠ.
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- Starosta – čo sa týka MŠ bolo to už vysvetlené.
- RNDr. Guteková – urobila sa  ZŠ, ktorá je teraz na vysokej úrovni.
- Mathia – zbierka na novú MŠ, ktorý občan dá peniaze ? Bolo treba dokončiť ihrisko 

v starej MŠ a nemal kto prísť na brigádu. 

- Verčimáková   
sťažuje sa na stojace auta na Požiarnickej ulici, je problém vyjsť na Hlavnú ulicu 
a podobný prípad je aj na Púchovskej ulici, pri obchode Milk-Agro, stoja autá na 
moste a kto ide z Púchovskej ulici nevidí na Hlavnú cestu. Navrhuje dať cestné 
zrkadlo.  Hrobové miesta sú drahé naša rodina má 10 hrobov, o ktoré sa stará. Chcem 
vedieť v akom stave sú rómske byty, prechod pre chodcov pred školou veľká 
premávka, navrhujem každé ráno aby bola služba, neporiadok v priekope pred 
kultúrny domom .

- Starosta – čo sa týka stojacich áut na Požiarnickej ulici, je podpísaný projekt, ktorý 
bude riešiť oficiálne parkovisko na strane obecného úradu. Čo sa týka vychádzania aut 
na Hlavnú ulicu z Požiarnickej a Púchovskej ulici požiadavka na namontovanie 
zrkadiel je opodstatnená, budeme sa tým zaoberať, poprípade oslovíme miestnu 
políciu. Hrobové miesta – napísať žiadosť, bude sa pripravovať návrh alebo dodatok, 
každý prípad sa bude individuálne riešiť.
Rómske byty – až na jednu rodinu byty sú udržiavané, pravidelne chodia pracovníčky 
úradu a pokiaľ sú problémy, hneď sa riešia na tvári miesta. Na Ministerstvo  výstavby 
išli naše byty nižšieho štandardu do súťaže o stavbu roka 2010 v sekcii byty iného 
štandardu. Nájomné zmluvy sa s občanmi  uzatvárajú na dobu ½ roka, avšak musia 
byť splnené všetky podmienky, čiže musia pravidelne platiť nájomné a energie. Zatiaľ 
je tomu tak.
K službe pri prechode do školy a zo školy zabezpečiť bezpečnosť detí, požiadame cez 
rodičov v rámci dobrovoľnosti, resp. ochotných dôchodcov. Čo sa týka aktivačných 
činnosti v obci obec má približne 150 nezamestnaných, ale na práce v obci sa nikto 
neprihlásil, toho času máme 2 Rómky, ktoré upratujú zastávky, námestie, čiže 
zametajú verejné priestranstvo, sú ľudia, ktorí sa hanbia vykonávať takúto prácu na 
verejnosti a tiež deti po vyučovaní čakaním na autobus robia neporiadok. Priekopu 
pred kultúrnym domom dáme upratať.
RNDr.Guteková – prechod pre chodcov pred školou, navrhuje osloviť políciu.
Starosta – každé zasadnutie obecného zastupiteľstva je verejné, každý občan sa tohto 
sedenia môže zúčastniť, prijmeme od občanov každý dobrý nápad a tým spoločne 
prispejeme k zveľaďovaniu našej obce.

Bod č. 17. Záver.
           Vzhľadom na to, že neboli ďalšie pripomienky a námety poslancov, starosta sa 
           poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva.

Ing. Ján Zemčák                                                             Ing. Jozef  P r i b u l a
           prednosta obecného úradu                                                  starosta obce

          Overovatelia:   Ing. Jana Antolová            
           Pavel Jakša

                  
          Zápisnicu napísala: K. Mathiová


